
 

Hallo allemaal, 

Zoals eerder aangegeven werd, zou er op 15 januari een kledingbeurs 

georganiseerd worden in ons clubhuis. Helaas, ondanks de inspanningen is het 

ons niet gelukt om voldoende mensen warm te krijgen die met kleding willen 

gaan staan of misschien was de tijd tekort. Jammer, ik had het wel gezellig 

gevonden.  

Ik was op 8 januari op de 

nieuwjaarsreceptie om te 

proberen nog wat mensen te 

strikken voor deze beurs, maar 

het was ook voor velen 

onduidelijk waar het nu precies 

om ging. Wellicht gaan we het 

nog een keer in het najaar 

proberen en dan beter 

communiceren en wellicht op 

een iets ander wijze. 

 

Ook al is het ons niet gelukt, de nieuwjaarsreceptie was 

supergezellig.  

Het is lang geleden dat ik op de nieuwjaarsreceptie 

geweest was, maar de sfeer was net als vroeger. Het 

maakt niet uit of je de mensen kent, iedereen is bereid 

tot een praatje, het is een spontaan en vrolijk 

gebeuren.  

 

Dus uiteindelijk ben ik niet voor niets gekomen! 

Rietepiet 

 


